fens Sutton .
AVIS PUBLIC AMENDE
AVIS PUBLIC est par les présentes donné par le soussigné :

QU’UNE SEANCE EXTRAORDINAIRE, DU CONSEIL DE LA VILLE DE SUTTON SERA TENUE
A L’HOTEL DE VILLE, SITUE AU 11, RUE PRINCIPALE SUD, LE 29 MARS 2023, A 19 H

Au cours de cette séance, les délibérations se porteront sur les sujets suivants :
e Examen et adoption du proces-verbal de la séance ordinaire du 1° mars 2023.

e Amendement a la résolution numéro 2019-12-572 intitulée « Participation de la Ville au projet
Les Habitations Abordables Sutton » dans le cadre du programme AccésLogis Québec.

e Autorisation de signature d’une entente concernant une subvention supplémentaire a la Ville par
la ministre des Affaires municipales et de I’Habitation pour le financement du projet d habitation
« Les Habitations Abordables Sutton ».

DONNE & Sutton, Québec, ce 24 jour du mois de mars de I’an 2023.

Jonathan Fortin, LL.B,OMA
Directeur général adjoint |
Greffier et directeur des affaires juridiques

et Sutton
AMENDED PUBLIC NOTICE
PUBLIC NOTICE is hereby given by the undersigned:

THAT A SPECIAL MEETING OF THE COUNCIL OF THE TOWN OF SUTTON WILL BE HELD
AT THE TOWN HALL, 11 PRINCIPALE SUD STREET, ON MARCH 29, 2023, AT 7 P.M.

During this meeting, the Council’s deliberations will be regarding the following subjects:
e Review and adoption of the minutes of the regular meeting of March 1%, 2023.

e Amendment to resolution number 2019-12-572 entitled « Participation of the Town in the project
Les Habitations Abordables Sutton », project under the AccésLogis Québec program.

e Authorization to sign an agreement concerning an additional grant to the Town by the Minister
of Affaires municipales et de I’Habitation (Municipal Affairs and Housing) for the financing of
the housing project « Les Habitations Abordables Sutton ».

GIVEN in Sutton, Quebec, this 24™ day of the month of March in the year 2023.

Jonathan Fortin, LL.B, OMA
Assistant Director general |
Town Clerk and Director of Legal Affairs



